
ÇNo canviaria la meva condici� de segon d'en Pep per tornar

a fer de primer entrenadorÈ

Dom�nec Torrent, abans de treballar a l«elit de l«elit, va viure la cara m�s

amarga del futbol a Montilivi

ÇNo canviaria la meva condici� de segon d'en Pep per

tornar a fer de primer entrenadorÈ

El Girona viu el millor moment de la seva hist�ria i, aix�, �s motiu de

satisfacci� per a un Dom�nec Torrent que, abans de treballar a

l«elit de l«elit, havia viscut la cara m�s amarga del futbol a Montilivi.

Per dos cops.

L«ascens del Girona a Primera �s el premi a la persist�ncia?

Estic molt content, s'ho mereixien. Soc soci de tribuna amb el meu

f ill, tres o quatre f iles darrere la banqueta. No vaig poder anar al

par tit contra el Saragossa perqu� tenia un vol aquell mateix vespre. Ho vaig anar seguint pel m�bil, sabia que al

descans anaven 0-0, i quan vaig arribar vaig conf irmar el resultat i l'ascens. Pablo Mach�n ho ha fet molt b�

persistint tres temporades seguides i superant un cop tan dur com quan la Primera es va escapar en el darrer

segon contra el Lugo.

Tan espectacular com l«ascens va ser-ho la festa de l«endem� per la ciutat.

Molts amics m'han comentat que la festa de dilluns va ser espectacular. L'af ici� de Girona sempre hi ha sigut,

potser el que passava era que estava una mica adormida. Ara la gent ha d'estar amb l'equip, acompanyar-lo,

perqu� segur que a Primera vindran moments dolents i �s molt impor tant que els jugadors i t�cnics sentin

aquest escalf dels seguidors. El Girona no nom�s rebr� el supor t de la ciutat, ser� l«equip de tota la prov�ncia.

Girona �s el lloc ideal per construir una alternativa al Bar�a i a l«Espanyol a Catalunya?

El Girona ha d'estar-hi molts anys, a Primera, ha de ser un equip de Primera com ho �s, per exemple, el Vila-real,

que al darrere t� una ciutat de 40.000 habitants. Ser� molt gran jugar contra el Bar�a i el Madrid, per� aquests

grans rivals que juguen una altra lliga deixem-los estar i centrem-nos en l'objectiu, que ha de ser consolidar la

categoria. S�, hi ha una gran opor tunitat per consolidar un projecte de Primera.

Delf� Geli s«haur� pogut treure l«espina d«aquell descens a Tercera, amb vost� d«entrenador el 2005, amb el qual

es va retirar com a jugador?

Vaig entrenar uns quants par tits en Delf� aquella temporada, i tamb� l'Eloi. El Girona ha pujat amb un president i

un capit� que por ten el Girona al cor. S�n del Girona. Encara recordo aquella temporada 2004/05 en qu� van

passar molts entrenadors pel club i hi va haver molts problemes. Vam acabar baixant a Tercera amb 45 punts per



pitjor difer�ncia de gols. Despr�s la temporada seg�ent tot i ser campions de Tercera no vam pujar en caure

amb l'Eldenc al play-of f. No vam estar b� en el par tit de tornada a casa (0-2), per� ens havia afectat la derrota de

l'anada (1-0) en un par tit on l'�rbitre va sor tir del camp aclamat com els toreros. No havia vist mai una cosa

igual.

A Girona hi va viure l«�ltima experi�ncia com a primer entrenador. Ho troba a faltar?

S�, �s cer t, a Girona hi vaig viure la meva �ltima experi�ncia com a primer entrenador. Va ser una ll�stima no

pujar el 2006 de nou a Segona B perqu� aquell equip s'ho mereixia. Per� com em va dir aleshores el meu pare,

que ja no est� entre nosaltres, Çquan es tanca una por ta s'obren moltes f inestresÈ. En el futbol poden passar

coses inversemblants. Jo sempre havia sigut primer entrenador per� va sor tir la possibilitat de treballar amb en

Pep i aix� �s un altre m�n, per la seva forma de fer i d'entendre el futbol. No canviaria la meva situaci� actual de

segon d'en Pep per ser primer entrenador. Ell va donar-me conf ian�a i em va permetre arribar a l«elit del futbol

professional, a all� que f ins aleshores veia per televisi�È.

El futbol �s futbol en qualsevol categoria? Imposa haver de tractar amb estrelles?

Al costat d'en Pep he pogut con�ixer el futbol professional, l'elit, per� al f inal tampoc es tan diferent el futbol

quan treball�vem a Tercera i v�iem aquestes estrelles per televisi�. Tots aquests grans jugadors que he pogut

con�ixer s�n grans professionals i saben per fectament el seu paper, al camp i a fora amb els fans. Potser m�s,

f ins i tot, que jugadors de menys categoria. Al principi podia pensar si aquestes f igures m'impressionarien, per�

de seguida veus que s�n gent professional disposada a treballar.

Bar�a, Bayern i Manchester City. Hi ha m�s semblances o difer�ncies en els clubs d«elit?

He pogut con�ixer tres grans clubs europeus, Bar�a, Bayern i ara Manchester City. El Bayern era segurament el

m�s familiar, no costava gaire arribar a tractar amb la c�pula. All� i al Bar�a ten�em m�s jugadors de casa, en

canvi al City hi ha futbolistes de m�s nacionalitats i barrejats. �s un club tamb� molt gran, que est� en

construcci� de l'equip, i que t� tradici� i af ici� al darrere. En futbol base pugen jugadors molt interessants, de fet

el City i el Chelsea s�n els que m�s han destacat en aquest sentit aquesta temporada.

Qui enviaria del City al Girona pel debut a Primera?

En Pep ho va explicar molt b� l'altre dia, el Girona no necessita ara jugadors joves per foguejar, nanos que

diguem que els enviem all� a buscar minuts. En la mida del que cregui Quique C�rcel i puguem oferir des del City,

han d'arribar jugadors contrastats que puguin ajudar el Girona a mantenir-se. Li haig de dir que Maf feo, per

exemple, �s un jugador que m'agrada molt. Va debutar amb nosaltres en un par tit de Copa i va estar a l'al�ada.

Va fer b� de voler sor tir al gener per tenir minuts i consolidar-se. Amb el Girona ha pogut pujar a Primera.
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